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1  EVTIS, š. f. 
 

EVTIS je skupinka mladých ľudí z SPŠ v Dubnici nad Váhom. 

Dlhšie sme hľadali s čím vystúpiť na trh. Prvotne sa nám 

naskytla možnosť prevádzkovať školský bufet. Bol to dobrý 

štart, keďže sme sa zviditeľnili medzi našimi spolužiakmi 

a učiteľmi.  

Následne sme využili každoročné akcie, ktoré sa konajú u nás 

na škole. Na skúšku sme mali možnosť prezentovať sa na „Dni 

otvorených dverí“, kde sme oslovili aj niekoľko rodičov 

budúcich študentov priemyslovky.  

Prvou akciou, oficiálne pod našim vedením, bol Mikuláš. 

Využili sme túto vianočnú tematiku a všetky ročníky sme 

potešili návštevou Mikuláša a jeho družiny, samozrejme aj so 

sladkou odmenou.  

O mesiac na to sme si pripravili Imatrikulácie pre prvákov. 

Prvotne sa nás naši prváci báli, ale hlavnou myšlienkou bolo 

zabaviť sa, takže stres pomaly opadol. Podporiť ich prišli aj 

iné triedy a triedni učitelia. 

Na Valentína treba šíriť lásku a tak sme dali túto možnosť aj 

u nás na škole, ktokoľvek mohol poslať anonymný list niekomu, 

komu chcel zlepšiť deň.   

Vďaka našej aktivite na internete sme našli projekt Zelenej 

energie a rozmýšľali sme ako tiež prispieť k zlepšeniu 

situácie s energetickou krízou.  

Na základe informácií konzultanta, našich učiteľov chémie 

a nadšenia viceprezidenta výroby sme dospeli k nášmu produktu 

– kvetinka Kvetka.  
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1.1  Organizačná štruktúra 

 

 

Prezident  

Petra Vakošová 

 

Asistent prezidenta 

Olívia Šebová 

 

Viceprezident marketing  Viceprezident výroby   Viceprezident financií   Viceprezident ľudských zdrojov 

    Veronika Karasová                Erik Bakai                Vladimíra Fílusová                  Sára Kukučková  

                                                                                                                                              

          Marketing                            Výroba                           Financie                           Ľudské zdroje 

     Marianna Kuníková              Dominik Staník              Matej Švajdleník                   Simon Štefkovič  

         David Marek                   Matúš Tomanička             

         Milan Špánik                      Michal Bičan 

       Kristína Králová           Simona Eva Maslákov
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2  Výrobná činnosť EVTIS, š. f. 
 

Kvetka tým že rastie a prijíma energiu z vonku (svetelnú 

energiu, energiu z fotosyntézy,...) vydáva energiu von.  

Využili sme informácie z výskumu švédskych vedcov, Plant 

microbial fuel cell, v ktorom skúmali energie vytvárané 

rastlinami a hľadali sme možnosti zlepšenia. Hľadali sme aj 

spôsob vytvorenia čo najmenšieho odpadu a preto sme využili 

zvyšky materiálov od iných firiem a taktiež sme využili 

vzniknutý odpad z rekonštrukcie osvetlenia na škole.  

Počas nášho vývoja produktu nám vzniklo niekoľko problémov. 

Chvíľku sme mali pocit, že náš plán a cieľ je nereálny.  

Prvotné merania klasickej kvetinky v drevenom kvetináči nám 

ukázalo hodnoty 0,1–0,2V. S čím sme vôbec neboli spokojní. 

Chceli sme docieliť, aby sme mohli napájať nízkonapäťové 

zariadenia.  

Neskôr vznikol problém s koróziou na spojoch, na ktoré sme 

privádzali plus alebo mínus a na základe toho vznikali straty 

energie. Tento problém sme vyriešili vyvedením elektród až nad 

pôdu, aby neboli v mokrej zemi. Ale napätie sa nám nezvýšilo.  

Dostali sme radu, aby sme Kvetku presadili do hliníkovej 

plechovky a tým bola jedna elektróda okolo celej Kvetky. 

Plechovka má väčšiu plochu hliníka a preto sa nám aj veľkosť 

napätia zväčšila. Pri tomto meraní nám ukázalo hodnoty 0,5-

0,6V. Skúšali sme aj iné materiály elektród a dospeli sme k 

názoru, že najviac vyhovujúca je kombinácia elektród – 

hliníkovej (plechovka) a uhlíkovej. V tomto prípade sme 

získali rozsah 0,8-0,9V.  

Keďže chceme ale napájať zariadenia, 

ktoré majú ešte väčšiu spotrebu, 

využili sme znalosti z 

elektrotechniky a niekoľko 

rastliniek sme sériovo (za sebou) 

zapojili a tým sa nám napätia 

sčítali. 
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2.1  Budúcnosť produktu 

 

Naša firma funguje necelý rok a to je krátka doba na 

plnohodnotný vývoj. Áno, docielili sme niekoľko vylepšení a 

kombinácií pre náš produkt. Avšak stále je kopa iných kovov, 

ktoré by boli na kumulovanie napätia vhodnejšie alebo druhov 

elektród s väčšou plochou.  

Veľmi sa nám páčila spolupráca s deťmi zo základných škôl. Aj 

my ako študenti strednej školy si uvedomujeme, že výuka aj 

rovno s aplikovaním do praxe je sympatickejšia. Potešila nás 

aj spätná väzba, deti nás zviditeľnili medzi svojich rodičov, 

až nám nakoniec prišlo pozvanie bez nášho iniciovania. 

Pracovné listy sme smerovali aj súťažnou formou, kde bojovali 

o najrýchlejšie vyplnenú tajničku.  

Avšak naša „EKO-stavebnica“ nie je schválenou učebnou 

pomôckou, čo by bol jeden z cieľov, keby naše podnikanie môže 

pokračovať.  

Kvetku by sme chceli navrhnúť aj ako alternatívne napájanie 

pouličného osvetlenia pre mestá a obce. Zároveň by sme tým 

pridali trochu zelene do asfaltových plôch. 

Alebo vám Kvetka pomôže skrátiť si čas na stanici. 

 

 

 

 

 

 

O pár rokov bude možno napájať elektromobil z vašej záhradky. 
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2.2  Názor konzultanta - Ing. Martin Šmihál 

 

V čase svetovej energetickej nestability sa cestou poznávania 

a skúmania vydala aj študentská spoločnosť EVTIS v oblasti 

alternatívnych zdrojov elektrickej energie. Zamerali sa na 

výrobu čistej a v pravom zmysle zelenej elektrickej energie 

prostredníctvom unikátneho svetového objavu rastlinného 

palivového článku. Elektrická energia sa vytvára na sústave 

elektród v koreňovom systéme rastliny pomocou pôsobenia 

baktérií a procesov fotosyntézy v živej rastline. Jedná sa 

o prvý spôsob výroby elektrickej energie z rastlín bez ich 

ničenia.  

Študenti v prvej fáze aktivít sa zamerali na prieskum trhu, 

štúdiu uskutočniteľnosti takejto elektrárne, z čoho následne 

vytvorili interaktívnu učebnú pomôcku pre žiakov základných 

škôl pre výučbu fyziky, chémie a biológie. Počas svojej 

činnosti sa stretli s problematikou prvotného zabezpečenia 

prostriedkov pre základný a aplikovaný výskum, optimalizáciou 

nákladov pre výrobu, zabezpečením malosériovej výroby, tvorbou 

marketingovej stratégie a predajom produktu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        Ing. Martin Šmihál 

 CEO firmy NT Research, s.r.o.
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2.3  Ukážka pracovných listov: 
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3  Čo firma dosiahla 
 

Ako som vyššie spomínala, ako firma sme mali možnosť vyskúšať 

našu pomôcku v praxi. Veľmi nás potešilo, že aj žiakov 5. a 6. 

ročníka na základnej škole zaujalo naše riešenie globálnej krízy 

s energiami.  

Náš konzultant nám zariadil stretnutie s firmou, ktorá tiež 

pracuje so zelenou energiou. Ide o firmu ejoin, ktorých tiež náš 

vývoj oslovil a navrhli nám aj niekoľko zlepšení 

prípadne ponúkli pomocnú ruku. 

  

 

Zúčastnili sme sa aj zopár konferencií a webinárov:  

1. Webinár s SK-NIC na tému Virtuálna firemná komunikácia. 

(30. 11. 2022) 

2. Konferencia prezidentov s ANASOFTom (09. 02. 2023) 

3. Webinár k veľtrhu (17. 02. 2023)  
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4  Ako sme pracovali s financiami 
 

Chceli by som poďakovať našim akcionárom, že dôverujú nám a nášmu 

podnikaniu. Vďaka nim sme mohli venovať viacej času na vývoj 

„EKO-stavebnice“. 

Evidencia finančných tokov: 

Prehľad o príjmoch, výdavkoch a výsledku hospodárenia 

k 18.3.2023 

Príjmy z podnikateľskej činnosti (Tržby) 

  Č. r. Suma v € 

Príjmy z predaja tovaru 01 1 329,86 

Príjmy z predaja výrobkov 02 0,00 

Príjmy z predaja služieb 03 282,00 

Iné príjmy 04 0,00 

Príjmy SPOLU (r. 01 + r. 02 + r. 03 + r. 04) 05 1 611,86 

 

Výdavky na podnikateľskú činnosť 

  Č.r. Suma v € 

Výdavky na materiál 06 65,15 

Výdavky na nákup tovaru 07 860,45 

Mzdy 08 57,15 

Iné výdavky 09 66,50 

Výdavky SPOLU (r. 06 + r. 07 + r. 08 + r. 09) 10 1 049,25 

 

Výsledok hospodárenia 

  Č.r. Suma v € 

Príjmy spolu (r. 05) 11 1 611,86 

Výdavky spolu (r.10) 12 1 049,25 

Výsledok hospodárenia (r. 11 - r. 12) 13 562,61 

Daň z príjmu študentskej firmy (15 % z r. 13)  14 84,39 

Daň z príjmu študentskej firmy splatná do JA Slovensko 15 84,39 

Čistý zisk / Strata (r. 13 - r. 15) 16 478,22 
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5  Ako sme sa zviditeľnili 
 

Na zviditeľnenie využívame sociálne siete, keďže produkt 

ponúkame mladým, inovatívnym ľuďom. Konkrétne ide o aplikácie 

Instagram a Facebook. 

Instagram využívame častejšie, príde nám interaktívnejší 

a prístupnejší ľudom.  

Link: 

https://www.instagram.com/evtis.sf.sps/?igshid=ZDdkNTZiNTM%3D&

fbclid=IwAR3LMJtWYmhGjWKV13ySMOBYo9_8kv1zvkH6C5VTKn2ZNS_8T_N87

FUE54Y 

 

 

 

 

 

 

 

 

Facebook sme používali len okrajovo.  

Link:  

https://www.facebook.com/profile.php?id=100090072193957  
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Ďakujeme aj za spätnú väzbu od ZŠ a MŠ Pavla Demitru v Dubnici 

nad Váhom  a prikladáme aj link na celý príspevok:  

https://www.facebook.com/permalink.php?story_fbid=pfbid0XfiRSJ

fyCStC6NcZiZzYwWsD6xMWUG2bcsJQb3SFhJ8XswJGcAFiBNVwzcLpYPhul&id

=100064154852780 
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6  Zhrnutie 
 

V našej výročnej správe zistíte kto EVTIS, š. f. je a v čom 

podnikáme. Ukážeme vám čo sme za naše pôsobenie zorganizovali 

a čo sme docielili. Budete mať aj možnosť nahliadnuť do nášho 

účtovníctva. Ďakujeme všetkým za spoluprácu

18. marca 2023                     Petra Vakošová   

                                   prezident 

firmy                                                                 
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